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Z Á P I S 

   

 z jednání kolegia děkanky  

             dne 15. ledna 2025 

 

 

Přítomni: 

 

 

dr. Myslivcová Fučíková, doc. Musílek, doc. Lipovský, dr. Kovalíková, 

doc. Studnička, doc. Trojovský, prof. Hubálovský, Ing. Jakubík, prof. Musí-

lek, dr. Cimler, Ing. Mourková, dr. Kühnová, dr. Olekšák, Ing. Svoboda, L. 

Mannová, dr. Picková, Dr. Machková 

 

 

Hosté: dr. Stašová 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

 

Mgr. Skoupilová, dr. Toman 

Program: 1) Informace z kolegia rektora (dr. Myslivcová Fučíková) 

2) Informace z oblasti tvůrčí činnosti (doc. Lipovský) 

3) Informace z oblasti zahraničí (dr. Kovalíková) 

4) Informace z oblasti studijní (doc. Musílek) 

5) Informace z oblasti rozvoje (dr. Olekšák) 

6) Informace z oblasti ekonomické (Ing. Jakubík) 

7) Informace z projektového oddělení (Ing. Svoboda) 

8) Různé 
 

 

Kontrola úkolů z minulého kolegia: 

1. Připravit seznam, které grantové agentury jsou pro nás relevantní – nikdo nedodal 

2. Nominovat studenta na cenu města za studentskou tvůrčí činnost – splněno  

 

K bodu 1) Informace z rektorátu – dr. Myslivcová Fučíková 

Od 1. ledna 2025 nastoupila na pozici „Koordinátorky doktorské školy“ na 0,5 úvazek Ing. Mar-

tina Janečková. Prof. Musílek se dotázal, jaká byla motivace pro výběr koordinátorky pro 

doktorské studium, dr. Stašová sdělila, že byla stanovena pravidla a kritéria, kterými prošla.  

 

Pan rektor pozval k účasti na studentský ples UHK, který se v Aldisu uskuteční 19. února 2025. 

 

Prof. Vaníček 

- V pátek 10. ledna 2025 proběhl DOD.  

- Avizoval vyúčtování ukazatele P, tento ukazatel nahradí ukazatel F, čekáme na vyhlá-

šení, které bude souviset s povinností navýšit počet studujících o 3 %, v případě 

učitelských SP pak dokonce o 10 %. Pokud nesplníme, bude nám krácen rozpočet. 
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- Avizoval prosbu na fakulty k zapojení kolegů a kolegyň do celouniverzitní nabídky 

EduHK. 

- Připomněl nominování mimořádných studentských osobností na cenu ministra v ob-

lasti VVI. 

 

Dr. Strobach 

- ERDF kvalita je před vydáním rozhodnutí, proběhne konzultace na MŠMT. 

- Projekt výzvy HR byl v prosinci odevzdaný, nyní probíhá kontrola formálních náleži-

tostí. 

- Projekt Mezisektorové spolupráce byl stažen a znovu podán, zapojila se pouze FF. 

- Výzva SHUV – prošly partnerské projekty UHK, za PřF prošel 1 projekt. 

- OP JAK – aktuálně je vyhlášená výzva „Návraty“, fakulty budou z rektorátu požádány 

o součinnost, deadline je 30. 4. 2025. Výzva „Podpora občanského vzdělávání“ byla 

vyhlášena v druhé polovině prosince, opět budou fakulty osloveny s dotazem na za-

pojení se do projektu. 

- PPSŘ/PRSZ 2025 – koncem roku se ladily poslední podrobnosti, aby byla v PPSŘ jistota 

dočerpání financí pro aktivity v roce 2025.  

- Vzdělávací systém Edunio – v únoru bude spuštěn nový povinný kurz pro všechny za-

městnance, bude se týkat kybernetické bezpečnosti. 

- Digitalizace se dopracovává, bude představena na dalším kolegiu rektora. 

- Je připravena nová součást EIS/MAGOIN pro tvorbu a schvalování žádostí na mimo-

řádné odměny. 

- Digitalizace návrhů zahraniční služební cesty je v procesu, ladí se ostrá verze. 

- Nová aplikace MIS „Karta zaměstnance“ je přístupna akademickým pracovníkům, 

bude elektronickým podkladem pro plán osobnostního kariérního rozvoje. 
 

Doc. Tomášková 

- UHK specifikovalo termín MEP od 28.5.2025 do 30. 5. 2025. 

- TA ČR Sigma – celkem bylo odesláno 14 projektů z pozice hlavního řešitele, 5 projektů 

z pozice spoluřešitelské, GA ČR Lead Agency 2x za UHK. 

- Aktivní výzvy – Ministerstvo průmyslu a obchodu vyhlásilo jednostupňovou veřejnou 

soutěž ve výzkumu vývoji a inovacích v programu TWIST, soutěžní lhůta trvá do 

12. 2. 2025 do 16 h. MŠMT vyhlásilo veřejnou soutěž ve výzkumu, vývoji a inovacích 

LUC25, soutěžní lhůta trvá do 22. 1. 2025. GA ČR ve spolupráci s Lucemburskem vy-

hlašuje výzvu pro podávání návrhů projektů na principu hodnocení Lead Agency 

s předpokládaným počátkem řešení v roce 2026, českou část návrhu je možno podá-

vat nejpozději do 17. 4. 2025. Dále je vyhlášena výzva po podávání slovinsko-českých 

projektů, českou část návrhu je možno podávat nejpozději do 7. 2. 2025. 

- Vedením GA ČR byl na základě jmenování vlády ČR jmenován prof. Milan Jirsa, a to 

od 7. 1. 2025. 

Dr. Stašová  

- Předložila souhrn hlavních aktivit z oblasti internacionalizace a zahraničních vztahů za 

2. pol. 2024. 
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- Proběhlo jednání s nejvyššími představiteli Univerzity of Wroclaw, na UHK přijedou 

27.-28. 3. 2025. 

- Od ledna běží digitální podávání návrhů na vyslání na zahraniční cestu. 

- Bc. Badinská bude poptávat fakulty s žádostí ke správě fondu F. 

- Poděkování na kontakty na QS ranking. 

- Nabídla AV ČR JSPS Postdoctoral Fellowship of Overseas Researches pro rok 2025 Ja-

ponsko. 

- Byla vyhlášena stipendia pro mongolské uchazeče ke krátkodobému studiu na UHK a 

pro české uchazeče pro výjezdy do Mongolska, termín podávání přihlášek je do 

31. 1. 2025.  
 

 Ing. Klicnar 

- Předložil předběžný návrh rozpočtové matice, návrh metodiky, jak se má do bu-

doucna rozpočtovat. K rozpočtu proběhne další jednání.  Při plánování nákladů na 

správu a údržbu požádal o součinnost s vedoucím TPO. 

- Informoval o stavu realizace parkovacího systému, zprovozněn by měl být během 

února 2025. Pro studenty bude od září vjezd na parkoviště zpoplatněn. 

- Některé fakulty čerpají finanční prostředky nerovnoměrně, což činí nemalé potíže EO, 

požádal o důslednější plánování rozpočtu a krytí nákladových položek ze zdrojů, které 

odpovídají pánu a účelu užití financí.  
 

Kancléř 

- Okomentoval výsledky marketingových aktivit Oddělení propagace a komunikace, 

jsme úspěšní, sledují nás i zahraniční studenti na sociálních sítích. 

- Byly jsme osloveni Královéhradeckým krajem – odborem kultury – k realizaci indivi-

duální dotace na realizaci studentských kulturních projektů. Mohli bychom tak získat 

200 tisíc Kč na podporu studentů zaměřených na kulturu. 

 

Různé 

- Předseda AS UHK dr. Vízek sdělil, že zasedání AS UHK proběhne v únoru. 

- Zasedání studentské komory RVŠ nebudeme z důvodů nedostatečného zajištění uby-

tování organizovat. 

- Doc. Musílek se dotázal, zda by šlo rozšířit Edunio BOZP i na studující. Dr. Strobach 

navrhuje školení prostřednictvím Moodle, kde by studenti absolvovali test a tím by 

byli proškolení.  

- Dr. Mlsová se dotázala, jak dopadl návrh studentských evaluací z FF UHK, dr. Dočeka-

lová sdělila, že je v této věci v kontaktu s proděkany. 

- Ohledně propagace je možno se obracet přímo na Mgr. Matyáše Strnada.  

 

K bodu 2) Informace z oblasti tvůrčí činnosti – doc. Lipovský 
INTERNÍ SOUTĚŽE 

• Běží grantová soutěž Excelence 2025-2026 (RD 15/2024), přihlášky do 15. 1. 2025. 

EXTERNÍ PROJEKTY 

• Podány byly/budou tyto projekty: 
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o TA ČR Prostředí pro život 2, doc. Bogusch – nepodpořeno  

o MMHK životní prostředí, dr. Prausová – 2 podané projekty  

o MSCT Danube, deadline 17.1.2025 – podává prof. Musílek 

o OP JAK ReDiKiT přijatý 

• Oddělení vědy a transferu znalostí připraví excelovský soubor s aktuálními výzvami, doc. 

Lipovský ho poté přepošle vedoucím kateder. Běží výzvy: 

o VYHLÁŠENÍ VEŘEJNÉ SOUTĚŽE V PROGRAMU INTER-EXCELLENCE II, PODPROGRAMU 
INTER-COST – LUC25, MŠMT ČR VYHLÁŠENÍ VEŘEJNÉ SOUTĚŽE V PROGRAMU INTER-
EXCELLENCE II, PODPROGRAMU INTER-COST – LUC25, MŠMT ČR, fakultní deadline 
15.1.2025 

o Výzva pro podávání slovinsko-českých projektů - Grantová agentura České repub-
liky, fakultní deadline 31.1.2025 

o https://www.mpo.gov.cz/cz/podnikani/podpora-vyzkumu-a-vyvoje/novinky-a-aktu-
ality/vyhlaseni-prvni-verejne-souteze-v-programu-twist--284866/, fakultní deadline 
5.2.2025 

o 2025 RESEARCH CALL ON HEALTH AND SOCIAL CARE RESEARCH WITH A FOCUS ON 
THE MODERATE AND LATE STAGES OF NEURODEGENERATIVE DISEASES - JPND Neu-
rodegenerative Disease Research, fakultní deadline 24.2.2025 

o Projekty a granty AKTION | Dům zahraniční spolupráce, fakultní deadline 7.3.2025 
o Výzva pro podávání lucembursko-českých projektů - Grantová agentura České re-

publiky, fakultní deadline 10.4.2025 
o Open Call: A Simple One-Step Application Process | COST, říjen 2025 

 

PUBLIKAČNÍ ČINNOST, ODMĚNY 

• Doc. Lipovský opět požádal, aby všechny články byly zadávány do OBD, i když nejsou zatím 

indexované v databázích WoS či Scopus. Články, které nebudou do konce ledna zadané 

(v jakémkoli stavu), nemohou odejít do RIV 25 (týká se článků publikovaných v letech 2020-

2024). 

• Vydáno RD 16/2024 odměny za publikace 

OSTATNÍ INFORMACE 

• Informační zdroje: v prvním čtvrtletí 2025 dojde ke zjištění cen informačních zdrojů pro ob-

dobí od roku 2026. PřF prosazuje Science Direct Freedom Collection, rozumná se jeví i nová 

nabídka Springer Compact (230 až 330 tisíc Kč ročně včetně 6 tokenů). U ostatních zdrojů 

preferujeme minimalistickou variantu.  

• Data Steward dr. Špičanová avizovala, že je ochotná dát centrální školení k Data ma-

nagement plan. 

 

K bodu 3) Informace z oblasti zahraničí – dr. Kovalíková 

• Letní škola – proběhne koordinační schůzka – počty zájemců ponecháme jako vloni, pokud 

by chtěly katedry počet navýšit, dají vědět. Předpokládáme, že zájem bude u biologie a 

chemie, pokud by bylo málo zájemců u matematiky a fyziky, zvážíme okolnosti.  

https://msmt.gov.cz/vyzkum-a-vyvoj-2/vyhlaseni-verejne-souteze-v-programu-inter-excellence-ii-15?highlightWords=SMSM2025LU002
https://msmt.gov.cz/vyzkum-a-vyvoj-2/vyhlaseni-verejne-souteze-v-programu-inter-excellence-ii-15?highlightWords=SMSM2025LU002
https://msmt.gov.cz/vyzkum-a-vyvoj-2/vyhlaseni-verejne-souteze-v-programu-inter-excellence-ii-15?highlightWords=SMSM2025LU002
https://msmt.gov.cz/vyzkum-a-vyvoj-2/vyhlaseni-verejne-souteze-v-programu-inter-excellence-ii-15?highlightWords=SMSM2025LU002
https://gacr.cz/vyzva-pro-podavani-slovinsko-ceskych-projektu-4/
https://gacr.cz/vyzva-pro-podavani-slovinsko-ceskych-projektu-4/
https://www.mpo.gov.cz/cz/podnikani/podpora-vyzkumu-a-vyvoje/novinky-a-aktuality/vyhlaseni-prvni-verejne-souteze-v-programu-twist--284866/
https://www.mpo.gov.cz/cz/podnikani/podpora-vyzkumu-a-vyvoje/novinky-a-aktuality/vyhlaseni-prvni-verejne-souteze-v-programu-twist--284866/
https://neurodegenerationresearch.eu/initiatives/annual-calls-for-proposals/2025-research-call-on-health-and-social-care-research-with-a-focus-on-the-moderate-and-late-stages-of-neurodegenerative-diseases/
https://neurodegenerationresearch.eu/initiatives/annual-calls-for-proposals/2025-research-call-on-health-and-social-care-research-with-a-focus-on-the-moderate-and-late-stages-of-neurodegenerative-diseases/
https://neurodegenerationresearch.eu/initiatives/annual-calls-for-proposals/2025-research-call-on-health-and-social-care-research-with-a-focus-on-the-moderate-and-late-stages-of-neurodegenerative-diseases/
https://www.dzs.cz/program/aktion-ceska-republika-rakousko/projekty-granty
https://gacr.cz/vyzva-pro-podavani-lucembursko-ceskych-projektu-4/
https://gacr.cz/vyzva-pro-podavani-lucembursko-ceskych-projektu-4/
https://www.cost.eu/funding/open-call-a-simple-one-step-application-process/
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• Dr. Myslivcová Fučíková sdělila, že klesáme ve financích kvůli celouniverzitnímu poklesu 

v mobilitách. Pokles je dán i tím, že se zkracuje délka mobilit.  Je nutno motivovat studenty, 

k tomu sdělil Ing. Jakubík, že nejde vždy jen o délku pobytu, ale i o počet studentů. 

• Dr. Kovalíková – připravuje se aktualizace course catalogu – požadavky vedoucím kateder 

pošle Mgr. Holubová. Požádala o aktualizaci, kontrolu předmětů ZS a LS, zda se učí v tom 

správném semestru, který je uveden v katalogu.  

 

K bodu 4) Informace z oblasti studijní – doc. Musílek 

• Požádal vedoucí kateder, aby do 31. 1. 2025 nakopírovali předměty na další akademický 

rok 2025-2026 – viz úkol. Nutno projít ručně nakopírované nové předměty a pokud není 

předmět přeložený do AJ, tak doplnit, v opačném případě se chybně vytiskne na Diploma 

supplement.  Dále požádal vedoucí kateder o nakopírování studijních plánů, a to v termínu 

od 10. 2. 2025 do 28. 2. 2025 – NE DŘÍVE! (protože by se nezkopírovaly předmět) – viz 

úkol. 

• Studentské hodnocení výuky – končí s koncem zkouškového období, jakmile skončí, budou 

přístupné známky, bodování od studentů a také komentáře. Garanti SP zodpovídají za to, 

že se do 28. 2. 2025 vyjádří ke všem podepsaným připomínkách studentům a ke všem re-

levantní anonymním dotazům – viz úkol.  

• Požádal předsedy Rad SP, aby do 20. 2. 2025 svolali jednání a do 25. 3. 2025 zaslali zápis 

z jednání doc. Musílkovi a předsedkyni akademického senátu dr. Kühnové – viz úkol. 

• Fakultní souhrnná zpráva musí být do 15. 4. 2025 zaslána na rektorát – viz úkol.  

• Novela VŠ zákona zavádí tzv. „hlídačkovné“– řeší se na pozici rektorátu – aktuálně tuto 

novelu projednává Senát Parlamentu ČR, který bude chtít ustanovení o “hlídačkovném” 

z novely zákona odstranit, tedy pravděpodobně zákon vrátí a podá pozměňovací návrh, 

• Poprosil vedoucí kateder, které mají DSP, aby na stránky katedry dali nabídku disertačních 

prací včetně školitele pro případné zájemce o studium. Mohou zaslat Ing. Mourkové, ona 

vyvěsí na web.  

• Změna v projektu Pregraduál III – včera přišla informace z MŠMT, že je schválená změna, 

o kterou UHK požádala, tedy se nebudou připravovat bakalářské SP “... se zaměřením na 

vzdělávání”, ale budou se tvořit akreditace 5letého souvislého magisterského studijního 

programu “Učitelství pro 2. stupeň ZŠ a SŠ” ve spolupráci FF, PdF a PřF. Garantem SP bude 

doc. Hubálovská, PřF bude připravovat specializace biologie, fyzika, chemie, informatika a 

matematika. 

 

K bodu 5) Informace z oblasti rozvoje – dr. Olekšák 

• ESF projekt se nachází ve fázi před právním vydáním aktu (informace z prosince 2024). 

Bude dodržen plánovaný termín od 1. 1. 2025, fakulty připravují podklady o zapojených 

pracovnících. V minulém týdnu se uskutečnil první meeting KA2 týkající se Pedagogických 

kompetencí. Tato část bude koordinována prorektorem pro studium, kvalitu a tvůrčí čin-

nost prof. Vaníčkem. 

• ERDF Kvalita – hodnotitelé vyhodili celou KA9 (Sportoviště), přestože se postupovalo 

přesně dle instrukcí konzultovaných na MŠMT, hodnocení nebylo transparentní, o dalším 

postupu bude Dr. Strobach informovat. 
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• ERDF Specifické potřeby – čeká se na doběhnutí lhůty potřebné k vydání stavebního povo-

lení (úpravy bytů na kolejích pro osoby se specifickými potřebami). Úpravy proběhnou i na 

budově A, renovace výtahů, dveře. 

• V lednu bude předkládaná monitorovací zpráva k NPO 7.4. Po součástech bude požadován 

jednoduchý textový popis v pokroku realizace dílčích aktivit. Prof. Poulová informovala  

o přípravě předmětu Management udržitelnosti, který však nebude součástí předmětů 

PřF. 

• Dokončilo se čerpání PPSŘ za rok 2024. Od roku 2026 dojde k zásadní změně pravidel. 

• Plán realizace Strategického záměru – při tvorbě se čekalo, zda bude vyhlášen opět Pro-

gram na podporu rozvoje oblasti vysokých škol (PPROVŠ), tzv. náhrada CRP. Toto vyhlášení 

vydalo MŠMT ve stejném znění jako v roce 2024, bylo přidáno pouze téma umělé inteli-

gence. Plánují se Expertní kapacity pro výuku na VŠ, jedná se o podporu centrálních 

pedagogických kompetencí. Na jednáních bylo upozorněno, aby nedošlo k překryvu s vý-

zvou Pregraduál a výzvou ESF+. PPROVŠ Bezpečnost – toto téma bude řešit pan kancléř, 

budou řešeny interní standardy bezpečnosti. 

• V souvislosti s e-doklady bylo na UHK proškoleno 102 osob, školení budou opakována 

v příštím roce. 

• Výzva „Na učitelích záleží“ - PřF jedná s PdF o rozdělení alokace. Jedná se o aktivity propa-

gační. 

 

K bodu 6) Informace z oblasti ekonomické – Ing. Jakubík 

• V rámci projektu digitalizace byl do Magionu zakoupen modul, týkající se elektronického 

zadávání návrhů na odměňování. Papírové návrhy na odměny již nebudou od ledna 2025 

akceptovány. Mění se jen proces, jinak podstata zůstává stejná, tedy stále budou mít ve-

doucí kateder možnost navrhovat odměny. 

 

K bodu 7) Informace z projektového oddělení – Ing. Svoboda 

• Iniciativa regionální rozvojové agentury CIRI – oslovili nás a poskytli analýzu technologic-

kých trendů v doménách Královéhradeckého kraje, nabízí nám další konzultace a hledání 

v placených databázích, např. Patsnap. Tato data bychom mohli využít pro orientaci na-

šeho výzkumu a tvorbu nových relevantních studijních programů. M. Svoboda rozešle 

vedoucím kateder, pokud budou mít zájem něco vyhledat, mohou se na něj obrátit.  
 

K bodu 8) Různé 

• Prof. Musílek sdělil, že deadline na průběžné zprávy byly nesmyslné. Když máme deadline 

do 15. 1. a ještě 14. 1. nemáme výsledovky do projektů, s tím není možno pracovat. Pro-

tože k dodržení termínu výsledovky potřebujeme, musíme si je udělat sami, pak je pozice 

koordinátorky na managementu zbytečná. K tomu dodala Dr. Myslivcová Fučíková, že 

DMP je povinností, finanční uzávěrka musí být, doposud probíhá přeúčtování. Odevzdání 

na rektorát by mohlo mít pozdější datum, probere s panem rektorem. K tomu sdělila 

dr. Stašová, že pan kvestor domluvil, že příští rok by účtárna podklady uzavřela již 

k 8. lednu, aby se sladil běh informací a podkladů.  
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• Ing. Mourková – blíží se kontrola splnění minimálního počtu dosažených kreditů studentů, 

apelovala na vyučující, aby studentům do STAGu zadávali zápočty a známky včas, aby ne-

docházelo k situaci, že studentu ukončíme studium pro nedostatek získaných kreditů 

neoprávněně.  

• Bc. Mannová – 10. ledna proběhl DOD, účast byla slabá, navrhuje první lednový termín 

vynechat (ponechat listopad a konec ledna, studenti na SŠ o tento termín mají malý zájem, 

v lednu se učí na pololetní zkoušky, známky se jim počítají do přijímacího řízení na VŠ.) 

25. ledna proběhne druhý termín DOD, vše je připraveno. Bc. Mannová na dotaz Dr. Mys-

livcové Fučíkové ohledně propagace, která by vedla k navýšení studentů odpověděla, že 

cílíme na poslední ročníky na SŠ, na každou SŠ posíláme naši nabídku studijních programů 

a možnost osobní propagace na jejich SŠ i u nás na fakultě spojenou např. s prohlídkou 

laboratoří apod. 

• Bc. Mannová - 11.-.14. 6. 2025 proběhne tradiční Rock for People, za PřF připravujeme 

program, hlavním tématem je GAMING, který se týká spíš FIM, zůstávají u nás sekundární 

témata rozvoj, inovace, udržitelnost. Poprosila vedoucí kateder, aby jí do 24. 1. 2025 zaslali 

návrhy na program. – viz úkol. 

• Bc. Mannová – připravuje se nové vydání časopisu Modern Science, požádala vedoucí ka-

teder, pokud mají novější články, které nejsou Q1, ale jsou vhodné na propagaci, aby jí je 

zaslali. Články Q1 a D1 již má. 

• Dr. Myslivcová Fučíková – dr. Coufal se věnoval kroužku mechatroniky, byl mu poskytnut 

materiál od Amavetu, pokud se již tento kroužek neprovozuje, je nutno poskytnutý mate-

riál vrátit, případně kroužek znovu obnovit.  

• Doc. Studnička – probíhá revize přehledu místností, prostor na budově S, požádal o zaslání 

finální verze za celou budou. 

• Dr. Myslivcová Fučíková – projekt Igráček může být zpřístupněný i pro nás, zřejmě však až 

v roce 2026. 

• Dr. Myslivcová Fučíková – požádala vedoucí kateder, pokud někdo v tomto roce plánuje 

mimo projekty nakoupit investice, aby zaslal seznam. 

• Dr. Myslivcová Fučíková – jednání k rozpočtu proběhne tento pátek, v letošním roce nás 

čeká výměna svítidel v celé naší budově, malování prvního podlaží a repase traine, vše 

bude z velké části hrazeno z OP JAK Trojvýzva 

• Dr. Myslivcová Fučíková – komise do projektu excelence – až na jednoho potvrdili všichni 

externí hodnotitelé, osloví jej opětovně.  

• Doc. Musílek – v úterý 14. 1. 2025 proběhla tisková konference MŠMT pro předškolní a 

školní vzdělávání, záznam je možno vyhledat na Youtube.  

 

 

Úkoly: 

1. Nakopírovat předměty na další akademický rok 2025-2026 

Kdo:   vedoucí kateder  

Termín:  do 31.1.2025 

Komu:   do IS STAG 

 

2. Nakopírovat studijní plány na další akademický rok 2025-2026 

 Kdo:   vedoucí kateder  
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Termín:  v termínu od 10. 2. 2025 do 28. 2. 2025 (ne dříve!) 

Komu:  do IS STAG 

 

3. Vyjádřit se k podepsaným připomínkám studentům v rámci studentského hodnocení 

výuky 

 Kdo:   Garanti SP  

Termín:  do 28. 2. 2025 

Komu:  do IS STAG; vygenerovaný soubor v PDF následně pošlou e-mailem ve-

doucímu příslušné katedry (nebo vedoucí COD), doc. Musílkovi a dr. 

Kühnové 

 

4. Svolat jednání Rad SP a poslat zápis z jednání ke studentskému hodnocení výuky 

 Kdo:   předsedové RSP  

Termín:  schůzku svolat do 20. 3. 2025, zápis odeslat do 25. 3. 2025 

Komu:  zápis e-mailem doc. Musílkovi a dr. Kühnové 

 

5. Fakultní souhrnná zpráva ke studentskému hodnocení výuky 

 Kdo:   doc. Musílek 

Termín:  do 15. 4. 2025  

Komu:  e-mailem na rektorát dr. Dočekalové 

 

6. Zaslat návrh na program k Rock for People 

 Kdo:   vedoucí kateder 

Termín:  do 24. 1. 2025  

Komu:  e-mailem Bc. Mannové 

 

 

 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová                                            RNDr. Alena Myslivcová Fučíková, Ph.D. 

děkanka Přírodovědecké fakulty UHK 
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